
Til udvalgsmedlemmerne i Miljø og Planlægningsudvalget 

 

 

Vedr. nyt landsplansdirektiv for sommerhuse i Mørkholt, Vejle Kommune    
  
Vel vidende at nyt landsplansdirektiv har været i offentlig høring og forventes færdig behandlet 

umiddelbart efter sommerferien fremsendes denne henvendelse til udvalgsmedlemmerne i Plan- og 

miljøudvalget. 
  
Undertegnede har siden sommeren 2007 løbende været i kontakt med Vejle Kommune for at få 

medtaget et af mig tilhørende areal i landsplansdirektivet. 
  
Dette har medført at fungerende Borgmester Arne Sigtenbjerggard i jan. 2008 på møde med mig og 

min advokat tilkendegav at man fra Vejle Kommunes side gerne så mine arealer medtaget og efter 

aftale med  Arne Sigtenbjerggaard har min advokat efterfølgende taget kontakt med Miljøminister 

Troels Lund Poulsen for at få arealet medtaget. 
  
Efterfølgende har jeg erfaret at landsplansdirektivet nu er klar til vedtagelse uden at mine arealer er 

medtaget, der har blot været en henvendelse fra By- og Landskabsstyrelsen til Vejle Kommunes 

forvaltning, der har altså ikke været taget kontakt til Arne Sigtenbjerggaard for at få bekræftet den 

aftale der blev indgået i jan. 2008 mellem min advokat,  undertegnede og Arne Sigtenbjerggaard. 
  
Nærværende henvendelse til udvalgsmedlemmerne er sendt med forventning om, at udvalget vil se 

nøgternt på de af mig foreslåede arealer og at udvalget indhenter nærmere fra Vejle Kommunes 

Arne Sigtenbjerggaard, da det ikke synes at fremgå af sagen. 

 
Med venlig hilsen 

Ole Møller Christensen  

Stadsvej 107, Mørkholt 

7080  Børkop 


